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ناگفته هاي پرونده هسته اي ايران از زبان رييس جمهوري

در گفت و گو با شبكه يك سيما صورت گرفت

ناگفته هاي پرونده هسته اي ايران از زبان رييس جمهوري

رييس جمهور در گفت و گو با سيماي جمهوري اسلامي از ناگفته هاي پرونده هسته اي گفت.

به گزارش خبرگزاري فارس، محمود احمدي نژاد در گزارش به مردم كه از شبكه اول سيما پخش شد، افزود:برخورد با موضوع هسته اي ايران سياسي است.

احمدي نژاد رئيس جمهوري اسلامي ايران با تبريك پيروزي بزرگ كشور ايران در موضوع هسته اي به رهبري معظم انقلاب اسلامي و ملت ايران آن را دستاورد مقاومت و پايداري ملت آزاده ايران دانست.

رئيس جمهور شنبه شب پس از بخش خبري ساعت 21 در گفتگوي مستقيم شبكه يك سيماي جمهوري اسلامي ايران براي تشريح آخرين وضع موضوع هسته اي كشور و پيروزي هاي اخير در پيشبرد حق مسلم جمهوري اسلامي

ايران، تصريح كرد: ملت ما نظام سلطه را مي شناسد؛ اساس اين نظام بر انحصار قدرت و توانمندي ها و انحصار ثروت و مديريت در جهان است.

رئيس جمهور گفت: ما در موضوع هسته اي دو بخش كاملاً مشخص داريم گر چه در بسياري از مواقع به يكديگر پيوند مي خورند اما دو بخش كاملاً متفاوت هستند كه يكي فناوري هسته اي است كه فناوري ممتازي است و

آنقدر مهم است كه چند كشور آن را در انحصار خود قرار داده اند و مي خواهند اين انحصار را حفظ كنند و شايد از ابزار استيلاي بلندمدت آنان بر جهان باشد.

احمدي نژاد افزود: بخش دوم در كنار اين موضوع، مسئله سياسي هسته اي است؛ آنها 30 سال است تبليغ مي كنند ملت ايران منزوي شده و عقب افتاده است و دنيا ببيند هيچ كس راه ملت ايران را ادامه ندهد و راه ملت

ايران جز عقب ماندگي چيز ديگري ندارد و اين موضوع را با استفاده از صدها رسانه پرحجم تبليغ كردند احمدي نژاد همچنين گفت : اينكه ببينند در شرايط فشار و تحريم ملت ايران يك باره به رغم خواست آنان به انرژي هسته

اي دسترسي پيدا مي كند يعني در يك مجموعه چند نفره كه در نقطه بالايي نشسته اند و به نوعي دنيا را اداره مي كنند و نمي گويم به طور كامل ، بلكه برخي وقتها تقسيم كار هم كرده اند مي بينند كشوري مثل ايران كه مي

خواستند نباشد به انرژي صلح آميز هسته اي دسترسي پيدا كرده است.

احمدي نژاد افزود : يادمان نمي رود وزير دفاع آنان در خليج فارس گفت، مي خواهيم ريشه ملت ايران را بكنيم و بارها اين را گفته اند اگر هم نگويند ما از محتوا و فحواي كلامشان مي فهميم كه اين مسئله جزو آرزوهاي آنان

است اما امروز مي بينند اين ملت مي خواهد آنها را كنار بزند و در كنارشان بنشيند و اين برايشان سخت است.

* ايران راهش را به سرعت ادامه خواهد داد

رئيس جمهور در ادامه سخنانش افزود : ايران راهي را باز كرده است كه مسلما آن را به سرعت ادامه خواهد داد و امواج اين حركت رو به رشد كشور، ملت ها را در بر خواهد گرفت .

احمدي نژاد كه به مناسبت پيروزي بزرگ ملت ايران در دفاع از حقوق قانوني اش براي دستيابي به انرژي صلح آميز هسته اي تصريح كرد : دشمنان ايران همواره مخالف پيشرفت ما بوده و هستند و بارها اين موضوع را بيان

كرده اند.

وي گفت : در موضوع هسته اي نيز آنان ماجرايي درست كردند كه هيچ مبناي حقوقي ندارد بلكه جنبه سياسي و جلوگيري از رسيدن به نقطه دستيابي به فناوري هاي روز جهاني دارد .

رئيس جمهور افزود : دشمنان ايران بارها حركت رو به رشد كشورمان را كند كرده اند تا به نقطه غير قابل بازگشت برسد و اجازه اينكه اين مسير به نقطه معين فنآوري برسد را گرفته اند .

احمدي نژاد اينگونه فعاليت ها را فقط به علت تاثيرات سياسي دانست .

رئيس جمهور خاطر نشان كرد : فنآوري هسته اي مي تواند در خدمت صنعت ، كشاورزي و بخش هاي گوناگون اين فناوري قرار گيرد و براي مردم موثر واقع شود .

احمدي نژاد با اشاره به اينكه بايد بيست هزار مگاوات برق از نيروگاههاي هسته اي براي نياز كشور تامين كنيم، گفت : مهمتر از تاثيرات صنعتي اين فنآوري آثار سياسي مطلوب آن براي ملت ايران است .

* ناگفته هاي پرونده هسته اي ايران زياد است

رئيس جمهور در پاسخ به اين سوال كه آيا ناگفته اي در خصوص پرونده هسته اي ايران وجود دارد گفت: ناگفته ها زياد است كه برخي از آنها را نمي شود بازگو كرد.

وي در ادامه گفت: موضوع هسته اي به شكل جديد آن از تير 81 و زماني كه منافقين گزارشهايي را ارائه كردند آغاز شد و موضوع به آژانس بين المللي انرژي هسته اي و در نهايت شوراي امنيت كشيده شد.

احمدي نژاد افزود: از مهر 82 يعني يك سال و دو ماه پس از گزارش منافقين وزراي خارجه كشورهاي چند اروپايي در حالي به تهران آمدند كه قطعنامه اي عليه ايران در شوراي حكام آژانس به تصويب رسيده بود، آنها پيشنهاد

كردند مسيري كه مورد توافق دو طرف است طي تا موضوع هسته اي ايران حل شود.

رئيس جمهور در ادامه گفت: در آن زمان توافق شد هر دو طرف اقداماتي انجام دهند ؛ معناي اين توافق آن بود كه ايران فعاليت هاي هسته اي خود را به طور كامل قطع كند كه اين كار انجام شد اما از سوي ديگر طرف مقابل

به جاي حل موضوع هسته اي ايران قطعنامه هاي جديدي را در آژانس بين المللي انرژي هسته اي عليه ايران به تصويب رساند.

رئيس شوراي عالي امنيت ملي افزود: كشورهاي اروپايي علاوه بر نشستي كه در فرانسه عليه ايران برگزار كردند و در آن خواستار توقف كامل فعاليت هاي هسته اي ايران شدند در بروكسل نيز تصميم گرفتند ايران حتي فعاليت

هاي تحقيقاتي و قطعه سازي هسته اي خود را نيز متوقف كند.

احمدي نژاد با اشاره به ادامه روند خصومت كشورهاي اروپايي در قبال فعاليت هسته اي صلح آميز ايران گفت: به تدريج كشورهاي اروپايي قطعنامه هاي تندتري عليه ايران صادر كردند و موضوع ارجاع پرنده ايران به شوراي

امنيت سازمان ملل پيش كشيده شد.

رئيس جمهور ادامه داد : آنها صراحتا به ايران اعلام كردند شما حق استفاده از انرژي هسته اي را به طور مستقل نداريد ولي مي توانيم برنامه مشتركي براي همكاري هسته اي داشته باشيم.

وي اضافه كرد: اين برنامه 14 مرداد 84 به ايران ارائه شد كه پيش از مراسم تنفيذ دولت نهم بود.

احمدي نژاد تصريح كرد: پيش از تنفيذ ، جلسه اي تشكيل شد و در آن جلسه اعلام كردم ادامه اين روند باعث افزايش فهرست درخواستهاي كشورهاي اروپايي شده و دولت نهم با توجه به شعارهاي انتخاباتيش نمي تواند آن را
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بپذيرد.

رئيس شوراي عالي امنيت ملي گفت: بلافاصله به آژانس بين المللي انرژي هسته اي اعلام كرديم كه جمهوري اسلامي ايران قصد دارد فعاليت هاي صلح آميز هسته اي خود را از سر بگيرد.

رئيس جمهور ادامه داد: با اعلام تصميم ايران براي از سرگيري فعاليت هاي صلح آميز هسته اي خود پيشنهادهاي كشورهاي اروپايي به ايران آغاز شد كه از آن جمله پيشنهاد كردند چنانچه شما فعاليت هاي هسته اي خود را

براي هميشه متوقف كنيد ما در آموزش اينترنت به شما كمك خواهيم كرد ؛ اجازه تجارت با ما را پيدا خواهيد كرد و چنانچه يك كشورهسته اي به شما حمله كند حق اعتراض به شوراي امنيت را خواهيد داشت.

* صدور قطعنامه، ما را متوقف نكرد

رئيس جمهور در ادامه اين برنامه تلويزيوني گفت: ما به آنها اعلام كرديم اگر عليه برنامه صلح آميز هسته اي ما در شوراي حكام و آژانس بين المللي انرژي اتمي قطعنامه اي صادر كنند، ما نطنز را راه اندازي مي كنيم ، آنها

قطعنامه صادر كردند و ما نطنز را فعال كرديم .

احمدي نژاد افزود : با صدور قطعنامه چرخه را راه اندازي كرديم كه 20فروردين 1385 به نتيجه رسيد و اورانيوم سه و نيم تا پنج درصد براي نيروگاه به دست آمد و توليد شد .

رئيس جمهور افزود : در تيرماه آنها بسته جديدي ارائه كردند و ما درپاسخ آنها گفتيم 2 ماه يعني تا آخر مرداد فرصت دهيد تا به شما پاسخ گوييم ، كه آنها قبل از پايان مرداد در شوراي امنيت قطعنامه جديد صادر كردند ،

درحالي كه ما اعلام كرده بوديم درصورت صدور قطعنامه جديد ، اقدام جديدي خواهيم كرد .

احمدي نژاد افزود : آنها فكر مي كردند آن چرخه اي كه قبلا در ايران بوده است با اين قطعنامه ها دوباره تكرار خواهد شد .

رئيس جمهور به قبول پروتكل الحاقي ازجانب ايران بدون آنكه در مجلس شوراي اسلامي به تصويب برسد اشاره كرد وگفت : ما در شرايطي اين پروتكل را قبول كرده بوديم كه آنها هيچ امتيازي به ما نداده بودند و اين بزرگ

ترين امتيازي بود كه داده شده بود ، بر اين اساس ما گفتيم كه پروتكل الحاقي كنار برود .

احمدي نژاد افزود : آنها قانع نبودند و دائم جلوتر مي آمدند و فكر اين را نمي كردند و در اين وضع قطعنامه تحريم را ارائه كردند .

رئيس جمهور گفت : آنها مي خواستند كه ما ترتيبات اجرايي را كه امتياز بسيار بزرگي بود قبول كنيم به اين معني كه قبل از هر اقدام هسته اي بايد اطلاع دهيم در حالي كه اين خلاف مقررات آژانس است .

وي افزود: در اين صورت انديشه ها از كار مي افتاد و دانشمندان بايد قفل مي شدند كه گفتيم زور است و آن را لغو كرديم .

رئيس جمهور گفت: وقتي آنها قطعنامه دوم را دادند ما مرحله صنعتي را شروع كرديم و در اينجا آنها قدري پايين آمدند ، بعد با آژانس به توافق رسيديم كه به سوالات آنها پاسخ دهيم و من در همان موقع گفتم كه موضوع

پرونده هسته اي ايران تمام شد.

*سريعتر از زمان مقرر به سوال ها پاسخ داديم

رئيس جمهور در خصوص پيروزي ملت در مقابل اشكال تراشي هاي برخي قدرت هاي بزرگ در موضوع هسته اي گفت : اشكال از آنجا شروع شد كه موضوع هسته اي ما از آژانس كه يك مرجع حقوقي است خارج و در

مذاكراتي وارد شد كه هيچ چارچوب حقوقي معيني نداشت ؛ در اين مذاكرات مبناي حقوقي وجود ندارد بلكه زور حاكم است.

محمود احمدي نژاد افزود : وقتي موضوع هسته اي به آژانس برود بايد قانون را اجرا كنند ، گر چه ممكن است در آنجا هم زور بگويند اما از نظر حقوقي نمي توانند ما را محكوم كنند ؛ ما در آنجا مي گوييم اگر سؤالي داريد

بگوييد ما بر اساس مقررات آژانس پاسخ مي دهيم.

وي همچنين گفت : آنها شش موضوع را مطرح كردند و گفتند سؤالات ما اين شش مورد است گفتيم ديگر چه ؟ گفتند يك رشته ادعاها وجود دارد كه برخي كشورها مطرح مي كنند ؛ ما گفتيم ادعا كه براي ما ملاك نيست، اما

با اين حال شش سؤال را پاسخ داديم.

رئيس شوراي عالي امنيت ملي در ادامه گفت : در خصوص ادعاها نيز پاسخ خود را داديم واعلام كرديم شما نظر خود را بگوييد در اين صورت موضوع عادي مي شود يعني مسئله هسته اي به لحاظ حقوقي تمام است.

احمدي نژاد گفت : قرار بود اين روند حدود 18 ماه طول بكشد اما ما كار را سريعتر انجام داديم و پاسخ سؤالات را ارائه كرديم ؛ آنها نيز تك تك 6 سؤال را تأييد و به ما رسيد كتبي دادند يعني يك نامه تأييديه دادند و گفتند

تمام شد و براي آژانس موضوعي نمانده است.

رئيس جمهور تصريح كرد : من مي خواهم نتيجه گيري كنم و آن اين است وقتي منحني حوادث هسته اي را در اين 4 ـ 5 سال اخير ترسيم مي كنيم مي بينيم در هر جايي ملت ايران امتياز داده يا به نوعي كوتاه آمده است آنها

فهرست تقاضاهاي خود را افزايش داده اند اما از روزي كه ملت تصميم گرفت بايستد منحني معكوس شد.

وي افزود : در ملاقات دو سه ماه پيش يكي از مسئولان ما با يكي از مقامات طرف مقابل، او چند بار اين جمله را تكرار مي كند كه ما نمي خواستيم شما به اين نقطه برسيد اما به اين نقطه رسيده ايد و ما كاري نمي توانيم بكنيم

؛ هر چند اكنون مخالفيم اما چاره اي نداريم و شما به مرحله غير قابل برگشت در برنامه هسته اي دست يافته ايد.

احمدي نژاد گفت: ما وقتي به لحظه غير قابل برگشت رسيده ايم آژانس اعلام كرد كار تمام است و ايران از نقطه قابل برگشت عبور كرده و ديگر غير قابل برگشت است و شما (غربيها) بايد تسليم ملت ايران و قانون شويد.

رئيس جمهور در ادامه گفت : در جلسات به ما گفتند ما هيچ گاه نپذيرفتيم كه شما هسته اي شويد. اين ها در سند موجود است. جالب است بدانيد در توافقات قبلي تعليق داوطلبانه را به عنوان تعليق قطعي غير قابل

تجديدنظر آوردند.

*هدف آنها تعليق و تخريب فعاليت هسته اي ايران بود

رئيس جمهور گفت: ظاهر اين بود كه بستن اصفهان و نطنز و فعاليتهاي تحقيقاتي داوطلبانه است اما بعد مي گفتند كه اين براي ادامه فرايند، ضروري و الزام آور است و به همين دليل وقتي كه اصفهان را لغو كرديم آژانس ما را

محكوم كرد كه البته كارش غيرقانوني بود چون آژانس نبايد تحت تاثير مناسبت سياسي كار خود را انجام دهد.

رئيس جمهور خاطر نشان كرد : وقتي كسي داوطلبانه كاري را انجام مي دهد خودش مي تواند هر موقع خواست آن را برگرداند اما در مذاكرات و توافقات پاريس دقيقا آوردند كه اين مسئله براي ادامه مذاكرات ضروري است و

شما نمي توانيد آن را لغو كنيد .

احمدي نژاد افزود: در دو بسته پيشنهادي كه آوردند و ما نيز اعلام كرديم كه اين پيشنهاد توهين آميز است رسما گفتند كه بايد مسئله هسته اي را كنار بگذاريد .

وي به سفر مقامات كشورمان به نيويورك و مذاكره با وزراي خارجه فرانسه ، آلمان و انگليس اشاره كرد و گفت : اين سه وزير در آنجا رسما به ما گفتند كه بايد فعاليتهاي هسته اي خود را تعليق و تعطيل و بعد همه تاسيسات

خود را تخريب كنيد .

احمدي نژاد اضافه كرد: آنها در فرانسه گفته بودند قطعه سازي و هر نوع كار تحقيقاتي را تعطيل كنيد و اينها اگر چه داوطلبانه محسوب مي شود اما الزام آور است.
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احمدي نژاد تاكيد كرد : مسير نشان مي دهد كه هر گاه ما كوتاه بياييم آنها به جلو حركت مي كنند و هر گاه بر سر حقوق خود بايستيم آنها به عقب مي روند و چاره اي هم ندارند.

رئيس جمهور ملت ايران را حق طلب و قانونمدار دانست و گفت :ملت ما هيچ چيز اضافه بر قانون و حقوق قانوني خود نخواسته است .

وي افزود: رمز پيروزي همين است يعني روي عدالت و قانون ايستاديم و مقاومت كرديم و آنها مجبورند به عقب بروند .

* اساس كار شوراي امنيت غيرقانوني بود

وي افزود: يادم است زماني كه صدام به ايران حمله كرد و بيش از 3 هزار كيلومتر خاك ايران را در اشغال داشت آنها حاضر به صدور قطعنامه اي براي آتش بس نشدند و منتظر بودند صدام به ايران بيايد و خيال مي كردند

حرف صدام كه مي گفت سه روزه ايران را مي گيرد درست در مي آيد.آقاي احمدي نژاد با بيان اينكه اساس كار شوراي امنيت غيرقانوني بود گفت: شوراي امنيت بالاترين نهاد تصميم گيري بين المللي است و بايد تصميم هايش

بسيار دقيق باشد اما در باره ايران شوراي امنيت خيلي بد عمل كرد.

رئيس جمهور گفت: آنها مي خواستند اجازه دهند متجاوز طرح خود را تكميل كند بعد درباره ايران تصميم بگيرند اما ملت ايران و امام خميني (ره) خوب دسيسه آنها را مي دانستند.

رئيس شوراي عالي امنيت ملي افزود: در قضيه هسته اي نيز مي خواستند بر اساس اطلاعات غلط، ايران را محكوم كنند اما با گزارش هاي آژانس معلوم شد هيچ انحرافي در فعاليت هاي هسته اي ايران وجود ندارد و هيچ

اطلاعاتي كه درباره ايران به آژانس داده شده است صحت ندارد.

احمدي نژاد با بيان اينكه همه ابهامات در شش سوال خلاصه شده بود كه ايران كاملا به آنها جواب داد گفت: يك موضوع هم موضوع ادعاهاست.

احمدي نژاد با بيان اينكه ادعاها زياد است و هميشه وجود دارد گفت: اين ادعاها مانند كاغذهايي كه امريكايي ها عليه ما تحويل دادند براي ما ارزش حقوقي ندارد؛ اگر يك عضو عليه عضو ديگري ادعا كند بايد مسير قانوني و

حقوقي خود را طي كند و به آن رسيدگي شود و اگر ادعايش اثبات نشود عضو ادعاكننده بايد خسارت بپردازد.

رئيس جمهور اين كاغذ بازي ها را مانند بازي هاي رايانه اي دانست كه بچه پنج ساله هم اگر رايانه بلد باشد به راحتي مي تواند آنها را جعل كند.

وي گفت: آنها مي گفتند اين ادعاها را كه اسناد مهمي است و ما كشف كرده ايم در اختيار ايران قرار ندهيد اما ايران بايد به اين ادعاها جواب دهد و ما طبق مقررات نبايد جواب اين ادعاها را بدهيم.

رئيس جمهور اضافه كرد: آن ادعاهايي را كه در توافق ما و آژانس بوده است به خوبي جواب داده ايم.

* شوراي امنيت به اشتباهش اعتراف كند

رئيس جمهور با بيان اينكه قطعنامه هاي شوراي امنيت سازمان ملل را از ابتدا هم به رسميت نشناختيم گفت : اين قطعنامه ها پايه حقوقي ندارند و تصميماتي را كه بر مبناي اطلاعات غلط است اصلا قبول نداريم .

احمدي نژاد گفت : آنها ( برخي كشورهاي غربي ) الان بيشتر دنبال حل مشكل خودشان هستند، براي اينكه يك اشتباه بزرگي مرتكب شده اند و حيثيت شوراي امنيت سازمان ملل را در معرض حراج گذاشتند .

وي افزود : آنها با اين اشتباه خود آژانس بين المللي انرژي اتمي را هم داشتند نابود مي كردند و حالا آژانس مقداري خودش را باز يافته است و البته هنوز آزمايش كامل نشده و آزمايش سنگيني است .

احمدي نژاد افزود : آنها نگران خودشان هستند و مي گويند ما نشستيم تصميم گرفتيم ، تصميم ما چه شد ؟

رئيس جمهور تاكيد كرد : بهترين راه براي شوراي امنيت اين است كه به اشتباه خود اذعان كند ، اما اگر بخواهد به راه خود ادامه دهد ، ادامه دهد ؛ اين كه چيز جديدي براي ملت ما نيست .

احمدي نژاد گفت : البته پيش بيني من اين است كه اعضاي شوراي امنيت سازمان ملل سر عقل بيايند ؛ به هر حال عقلائي هم در جمع 15 عضو آن هستند .

وي افزود : رفتار شوراي امنيت سازمان ملل خنده دار است و ننگي بر نظام مديريتي آنهاست كه در دنيا به راه انداخته اند ، البته تا همين جا هم آبروريزي شده است و رفتار آنها نشان داد كه اين نظامها نمي تواند دنيا را بر پايه

اطلاعات غلط اداره كند .

احمدي نژاد گفت : ايران هر چه قدر فرياد زد كه اطلاعات آنها غلط است قبول نكردند حتي دستگاه اطلاعاتي خودشان هم گفتند كه اطلاعات آنها غلط است .

رئيس جمهور گفت : آنها شش ماه قبل از اين تصميم هم مي دانستند ، اما رئيس جمهور يكي از اين كشورها باز هم به ما مي گفت كه ايران چه وچه .

وي افزود : معلوم است كه اينها با دنيا صادقانه برخورد نمي كنند و وقتي كه مي خواهند زور بگويند اصلا بنا نيست اينطور رفتار كنند .

احمدي نژاد گفت : بهترين راه براي شوراي امنيت سازمان ملل اين است كه از اين اشتباه خود برگردد و البته بداند كه بالاخره ما هم از اين به بعد رفتارمان با آنها عوض خواهد شد .

وي افزود : پيش از اين ممكن بود كسي ترديد و شك و شبهه اي داشت و در آن سمت حركت مي كرد اما حالا معلوم شد سوال هاي جدي وجود ندارد و تمام اسناد و ادعاهايي كه مطرح مي كردند غير واقعي است و ثابت شد

كار ايران كاملا قانونمند و كاملا ضابطه مند است .

رئيس جمهور گفت : ايران تاكنون بيشترين همكاريها را با آژانس بين المللي انرژي اتمي داشته و كمترين استفاده از آژانس را برده است .

وي افزود : آنها موظفند به ايران در داشتن فناوري هسته اي كمك كنند و به همين خاطر ما عضو اين آژانس شده ايم .

* هيچ امتيازي نخواهيم داد

رئيس جمهور گفت: چرا ما عضو آژانس بين المللي انرژي اتمي باشيم ولي خدماتي به ما ندهند فقط چهار يا پنج كشور از اين سازمان خدمات بگيرند؛ چه كسي حاضر است عضو سازمان شود ولي خدماتي نگيرد؟ هيچ كس

حاضر نيست؛ يعني ما برويم هميشه امتياز بدهيم ولي از آنها چيزي نگيريم با اين حال ما همكاري كرديم و الان كه اين طور شده است اگر بخواهند همان مسير را ادامه دهند ما مطلقاً ضرر نمي كنيم.

رئيس جمهور افزود: تا صد سال هم قطعنامه صادر كنند ما خط قرمزمان قطعنامه نيست اشتباهشان در گذشته اين بود كه خط قرمز را اين مي دانستند كه پرونده به شوراي امنيت برود ولي ما گفتيم خط قرمز ما حقوق ملت

ايران است كه سر سوزني عقب نمي آييم.

احمدي نژاد تأكيد كرد: بدانند هيچ امتيازي داده نخواهد شد؛ خودشان اشتباه كردند بايد برگردند و عذرخواهي كنند و اگر مسير ديگري انتخاب كنند ما از آنان خسارت خواهيم گرفت؛ آنها مي دانند ملت ايران اگر تصميمي بگيرد

آن را عملياتي خواهد كرد و 28 سال اين موضوع را تجربه كرده اند.

رئيس جمهور گفت: ما از رفتارهاي آنان ضرر نمي كنيم در زماني كه در حال تحريم يك جانبه از طرف امريكا بوديم سلول هاي بنيادي را به دست آورديم و در بخش هاي پزشكي ،كشاورزي ، صنعت ، عمران و آباداني، انواع رشته

هاي علمي ، رياضيات و نانوتكنولوژي پيشرفت كرديم بنابراين ما ضرر نمي كنيم و دنيا هم خيلي بزرگ است و آنان خيلي كوچكتر از آن هستند كه بخواهند دنيا را به سلطه خود درآورند.

وي تصريح كرد: به نفع آنهاست رفتارشان را اصلاح كنند و به مسير درست بيايند؛ نه اينكه در مقابل اشتباهاتشان بخواهند از ما امتياز بگيرند؛ اشتباهات خود را جبران كنند كه از اين خبرها نيست.

احمدي نژاد اضافه كرد: اين بازي هايي كه در مي آورند مي خواستند در ازاي برطرف كردن اشتباهات خودشان از ما امتياز جديد بگيرند؛ ما براي چه بايد امتياز بدهيم؟ پرونده را به شورا بردند آنقدر نگه دارند كه خسته شوند و ما
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هيچ امتيازي نمي دهيم.

رئيس جمهور: پيروزي هسته اي جايگاه ايران را صد پله ارتقا داد.

رئيس جمهور گفت: ملت ما در سي سال گذشته ياد گرفته است كه چگونه زندگي و از حقوق خود دفاع كند .

احمدي نژاد افزود: اكنون فضاي دنيا با اين پيشرفت جمهوري اسلامي ايران عوض شده است و اگر يك كشور نظر خود را به كشورهاي ديگر تحميل كند ، نشان دهنده رسيدن آن كشور به نقطه پايان خود است .

وي با اشاره به اينكه اكنون اتفاق بسيار بزرگي افتاده است ، گفت : از نظر ابعاد سياسي دستيابي ايران به فناوري صلح آميز هسته اي صدها برابر ملي شدن صنعت نفت است .

رئيس جمهور تصريح كرد: ملي شدن صنعت نفت خيزش ضد استبدادي بود و دشمنان در اين زمينه اجازه استفاده ملت ايران را از اين پيروزي بزرگ ندادند اما امواج دستيابي ايران به فناوري صلح آميز هسته اي بسيار بيشتر از

ملي شدن صنعت نفت است .

احمدي نژاد گفت: ملي شدن صنعت نفت براي كشور ما قدرت سياسي ايجاد نكرد اما پيشرفت ايران در زمينه هسته اي ما را در كنار كشورهاي هسته اي قرار داد و موجب ارتقاي جايگاهمان صد پله بالاتر از گذشته شد.

رئيس جمهور پيروزي در عرصه هسته اي را حاصل وحدت، تبعيت از آرمانهاي انقلاب و اجراي تصميمات انقلابي دانست و افزود: البته در اين مسير تدبير لازمه فعاليت است و تاكنون كارهاي سنگين ديپلماتيك با پشتوانه

ايستادگي ملت ايران انجام شده است .

احمدي نژاد با اشاره به حمايت مردم و ايستادگي آنان از دستاوردهاي علمي دانشمندان كشورمان به ويژه در عرصه هسته اي گفت: در سفر استاني به بشاگرد كه يكي از محروم ترين نقاط ايران است نخستين شعار ساكنان

روستا «انرژي هسته اي حق مسلم ماست» بود.

رئيس جمهور گفت: فشارهاي سنگين و جنگ رواني، ايجاد فضاي تهديد نظامي و تحريم از اقدامات دشمنان عليه كشورمان در زمينه دستيابي به انرژي هسته اي بود كه آنها در اين زمينه تهديدات خود را به نقطه اوج رساندند و

بارها زمان حمله به كشورمان را معين كردند و در لايه هاي پنهان نيز فشارهاي خود را به ايران وارد مي كردند.

احمدي نژاد با اشاره به اينكه برخي افراد در داخل كشور جنگ رواني دشمنان را براي ما ترجمه مي كردند گفت: اين افراد مي گفتند كه شما به گونه اي عمل كرده ايد كه عليه ايران قطعنامه صادر شده است.

وي تصريح كرد: اگر ما دانش هسته اي را به دشمنان تحويل مي داديم و يا نمي داديم آنان قطعنامه هاي ضد ايراني را همچنان صادر مي كردند و اكنون نيز كه بر حق خود پافشاري كرده ايم قطعنامه هاي ضد ايراني صادر شده

است. رئيس جمهور افزود: مخالفان دستيابي ايران به انرژي هسته اي اكنون در مذاكراتشان مستأصل و مشغول حل و فصل مسائل خود هستند.

* راه ما همان راه هميشگي است

رئيس جمهور در ادامه گفت: در نهايت آنها مستاصل شدند و مشكل به آنطرف منتقل شد ؛ آنها در واقع يك مشكل تاريخي مرتكب شدند و اكنون بايد از اين فضا بيرون بيايند.

احمدي نژاد در ادامه گفتگوي زنده تلويزيوني از شبكه اول سيما گفت: جمهوري اسلامي ايران همانطور كه قبلا اعلام كرده بود اكنون هم با اتكا به مدارك آژانس بين المللي انرژي هسته اي كه اعلام كرده هيچ نشانه اي از انحراف

در برنامه هسته اي ايران ديده نشده است ، از اتهام هاي واهي آنها تبرئه شد و الان آنها مشكل دارند.

رئيس شوراي عالي امنيت ملي ادامه داد : از اين به بعد نيز راه همان راه است و ملت ايران با استقامت و ايستادگي از حقوق هسته اي خود دفاع خواهد كرد و نه آنها و نه دنباله هاي آنها قادر نخواهند بود ما را به زانو درآورند.

رئيس جمهور تاكيد كرد: مشكل مخالفان هسته اي شدن ايران اين است كه هنوز ملت ايران و قدرت ما را نشناخته اند.

وي تاكيد كرد: ما به لطف ايستادگي ملت ثابت خواهيم كرد هر حركت مخالفان هسته اي شدن ايران يك اشتباه براي آنها خواهد بود.

احمدي نژاد گفت: از اين به بعد ادامه مخالفت با موضوع هسته اي ايران در واقع به نوعي لوس بازي است.

رئيس جمهور هشدار داد: چنانچه بخواهند به مخالفت هاي خود به هر شكلي ادامه دهند قطعا با عمل متناسب جمهوري اسلامي ايران مواجه خواهند شد و در اين موضوع اروپايي و غير اروپايي تفاوتي ندارند.

احمدي نژاد در عين حال تصريح كرد: ملت ايران اهل دوستي است و اين را به اثبات رسانده است.

رئيس جمهور افزود: مخالفان هسته اي شدن ايران سالهاست روند پيشرفت علمي ما را متوقف كردند و اين ما هستيم كه بايد طلبكار خسارت باشيم.

وي با اشاره به واكنش برخي كشورهاي اروپايي در مواجه با گزارش اخير آژانس بين المللي انرژي هسته اي گفت: يكي از مسئولان اين كشورها اعلام كرده كه اصلا موضع شوراي امنيت ربطي به گزارش آژانس ندارد ، معني اين

حرف اين است كه مشكل آنها موضوع هسته اي ايران نبود و ما نيز از ابتدا مي دانستيم مشكل چيز ديگري است.

رئيس جمهور افزود: آنها اكنون با شرايطي مواجه شده اند كه موضوع از دستشان در رفته است و عصباني هستند ؛ ما به آنها مي گوييم براي فروكش كردن عصبانيتان يك ليوان آب خنك بخوريد.

احمدي نژاد با اشاره به ضرورت برپايي جشن هسته اي در كشور گفت: اگر در ماه صفر قرار نداشتيم حتما يك جشن پيروزي هسته اي برگزار مي كرديم اما اين جشن ملي را 20 فروردين 87 برگزار خواهيم كرد.
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